

# Certificate

## 授权公司 杭州谷克环境设备有限公司

德国瑞好公司在此授权以上公司为德国瑞好品牌门窗在  
杭州市的零售代理商。

The above mentioned company has been trained and is an AUTHORIZED distributor for  
REHAU windows and doors System in Hangzhou City,China.



**Nils Wagner**  
瑞好全球战略未来发展总裁  
Head of New Venture / REHAU Global

签发日期: 2020-01

Issuing Date: 2020-01

有效期: 一年

Validity: 1 year

证书只作为验证瑞好客户身份的目的,在任何情况下不构成德国瑞好公司对客户、或者客户对第三方供应产品的任何担保、保证、义务或责任。具体产品保证或产品责任为独立事项,将依据合同或书面文件确认。本证书不构成任何对客户的许可或授权。德国瑞好保留随时变更、中断或终止客户证书的权利。如需查询授予、吊销或撤销的证书,或查询产品技术信息,请联系德国瑞好公司 [www.rehau.com.cn, 400 828 4066]

This Certificate is only for the sole purpose of identifying the name of the Customers, the certificate establishes in no case and under no circumstances whatsoever warranty, assurance, obligation or liability of REHAU concerning the supply to its Customers or to third parties from REHAU customers. The warranty and liability is independently hereof and agreed in the terms of delivery. This Certificate does not constitute any authorization or license to the Customers or third party from REHAU customers. REHAU reserves the right to change, suspend or terminate this Certificate at any time. Any enquiry on the granted, suspended or terminated certificates or product information, please contact REHAU at [www.rehau.com.cn, 400 828 4066].